
Baggardens samfallighetsforening 
Messlingen 

Protokoll fort vid ordinarie foreningsstamma 2023 

Tid: 2023-09-02 kl 10.00- 11.25 
Plats: Konferenslokalen, Baggarden, Messlingen 
Deltagare: Narvarande personer: Lars Wiklund, Buster .Claesson, Willy Skjeggerud, Anders 

Skjeggerud, Gerd Svensson, Tommy Ivarsson, Inger Mattsson, Ulla Wiklund 
(repr. BRF Baggarden), Lennart Junermark. 

§ l Ordinarie fOreningsstammans oppnande 
Den ordinarie foreningsstarnman oppnades av ordforande Lars Wiklund. 

§ 2 Val av ordforande och sekreterare for stamman. 
Till motesordforande valdes Lars Wiklund och till motessekreterare valdes 
Lennart Junennark. 

§ 3 Godkannande av rostlangd 
Den upprattade rostlangden godkandes. Se ovan. 

§ 4 Val av justeringspersoner 
Stamman val de Inger Mattsson och Gerd Svensson till att justera stammans 
protokoll. 

§ 5 Godkannande av kallelse 
Stamman konstaterade att kallelse skett i enlighet med § 13 i stadgama. 

§ 6 Godkannande av dagordning 
Den upprattade dagordningen godkandes (bilaga 1). 

§ 7 Styrelsens arsredovisning 
Den upprattade forvaltningsberattelsen foredrogs. Den godkandes och lades till 
handlingama (bilaga 2). 

§ 8 Revisorernas berattelse 
Ingen av revisorema var narvarande. Revisionsberattelsen tastes upp av motes
sekreteraren. Berattelsen godkandes och lades till handlingama (bilaga 3). 

§ 9 Faststallande av resultat- och balansdikning 
Den upprattade resultat- och balansrakningen foredrogs. Resultat- och 
balansrakningen godkandes och lades till handlingama (bilaga 4). 

§ 10 Fraga om ansvarsfrihet fOr styrelsen 
Stamman beviljade styrelsen full ansvarsfrihet fOr verksarnhetsaret 2022/223. 

§ ll Beslut med anledning av fOreningens ekonomiska resultat 
Stamman beslutade att arets forlust 102 262 kr ska overforas i ny rakning. 



§ 12 Styrelsens forslag 
a) Vagforbattring genom grusning och skrapning 
Ordforande Lars Wiklund meddelade att styrelsen viii satsa upp till 3 0 000 kr 
under det innevarande verksamhetsaret pa vagforbattringar. 

b) Eventuellt utbyte av gatubelysningsarmaturer 
Styrelsen onskar att byta ut de nuvarande gatubelysningsarmaturerna . Det 
forberedande arbete, som ar nodvandigt for utbytet har blivit fOrsenat, vilket gor 
att foreningen tar skjuta pa utbytet. 

§ 13 Motioner 
• Motion fran Andreas Odqvist ang forbattring av dikning. 

Styrelsen gjort en preliminar besiktning av den berorda marken, som visar 
att det tacker vid en avstangningsventil. Det kan vara ett avbrott i ror
systemet. Detar i sa fall ett arende mellan fastighetsagaren och komrnunen. 

• Motion om gronytor fran Lars Ivarsson m. fl. 
Motionaren onskar att trad S om Sjovagen gallras samt att tre stora granar N 
om Sjovagen tas ner. 
Styrelsen anser att de tre granarna N om Sjovagen star pa Ivarssons tomt, 
vilket medfOr att han sjalv avgor om traden ska tas ner. Nar det galler 
gallring S om Sjovagen galler det trad, som star pa Messlingen Fastigheter 
AB:s mark. Foretaget ar inte villigt att gallra i det omnidet med mindre an att 
en plan for omradet upprattas. En tankbar mojlighet for framtiden ar att 
nagra nya tomter inrattas. 

§ 14 Kostnader fOr hushiHissopor 
Starnrnan informerades om att styrelsen har beslutat, att avgiften for andra 
halvaret 2023 ska vara 600 kr per fastighet. 

§ 15 Beslut om arsavgiflens storlek 
Ordforanden inledde med att informera stamman om, att styrelsen har beslutat 
att anmala till Skatteverket, att fOreningen onskar att infOra den pabjudna moms
plikten. Det innebar att foreningsavgiften kommer att innefatta moms (25 %). 
Eftersom fdreningen samtidigt fiir gora avdrag fOr moms pa de kostnader som 
foreningen betalar, blir resultatet att foreningsavgiftens storlek paverkas i 
mycket begransad ornfattning. 

Styrelsen foreslog stamman att arsavgiften ska vara 1 800 kr (inkl moms) per 
andel fOr verksamhetsaret 2023/24. Hojningen av avgiften beror inte pa 
momsplikten. Detar en anpassning till okade kostnader. 
Stamman beslutade att avgiften for verksamhetsaret 2023/24 skall vara 1 800 
kr per andel. 

§ 16 Val av styrelseledamoter och suppleanter 
Lennart Junermark (Tommy Blomster var inte narvarande) presenterade 
valberedningens forslag till styrelseledamoter, revisorer och suppleanter. 

Till ordfOrande foreslogs aterval av Lars Wiklund. Inga andra kandidater 
fdreslogs. 



Stamman beslutade att valja Lars Wiklund till ordfOrande for verksamhetsaret 
2023/24. 

Till styrelseledamoter fOreslogs aterval av Buster Claesson resp. Johan Hjort. 
Inga andra kandidater foreslogs. 
Stamman beslutade att valja Buster Claesson resp. Johan Hjort till 
styrelseledamoter for en tid av 2 ar. 
(Willy Skjeggerud resp. Hakan Torssell har ett ar kvar av resp. mandat.) 

Till styrelsesuppleant foreslogs aterval av Per Palmgren. Inga andra kandidater 
foreslogs. 
Stamman beslutade att valja Per Palmgren till suppleant fOr en tid av 2 ar. 
(Kerstin Swanvall har ett ar kvar av sitt mandat.) 

§ 17 Val av revisor och suppleant 
Till revisor foreslogs aterval av David Israelsson. Inga andra kandidater 
foreslogs. 
Stamman beslutade att valja David Israelsson till revisor for en tid av 2 ar. 
(Jessika Roswall har ett ar kvar av sitt mandat.) 

Till revisorssuppleant fOreslogs aterval av Emma Gillingsjo. Inga andra 
kandidater foreslogs. 
Stamman beslutade att valja Emma Gillingsjo till revisorssuppleant for en tid 
av 2 ar. 

§ 18 Val av valberedning inf6r arsstamman 2024 
Stamman beslutade att valja Tommy Blomster och Lennart Junermark. 

§ 19 Fibergravning 
Harjeans Nat AB har !att EU-medel att utfora gravarbete for fiberdragning. Det 
innebar att foretaget kommer att grava ner ror fOr fiberdragning till samtliga 
fastigheter (fram ti11 tomtgriinsen) utan kostnad for fastighetsiigaren. For den 
som onskar att !a fiber indragen i huset, blir det en kostnad for nergravning av 
ror fran tomtgransen till huset samt en kostnad fOr fibern och dess anslutning 

§ 20 ovriga arenden 
a) Eventuell omplacering av sopcontainer 

For narvarande har foreningenen sopcontainer vid Sjovagen samt tva 
sopcontainrar staende intill varandra vid Skogsvagen (BRF-omn'idet). Styrelsen 
kan tanka sig att flytta en av dem till en annan plats. Ett forslag att sililla den vid 
Slalomvagen (en bit in efter vastra infarten), avvisades kraftfullt fran en nar
liggande fastighetsagare. Ett annat forslag framfordes, att stalla containem nara 
den andra containenr vid Sjovagen. Ett skal till detta forslag ar att var forening 
eventuellt kommer att fa nya medlemmar fran det nya tomtomradet pa 
landsvagens norra sida. Stamman ansag, att detta ar en ilinkbar mojlighet. 
Styrelsen tanker avvakta att fatta beslut till dess att tillstromningen av nya 
medlemmar ar klarlagd. 

b) En forfragan om ett skoterevenemang i januari 2024. 
Willy Skjeggerud har fatten forfragan angaende mojlighet att anordna en 
skotertavling i lilla slalombacken. Det galler en endagstavling en lordag i januari 



/ 

manad 2024. Har star tva intressen mot varandra, nackdelen med intensiv (men 
kortvarig) skoterkoming mot en mojlighet att skapa intresse och afHirs
mojligheter for omradet. Styrelsen anser, att" bollen" ligger hos den grupp, som 
vill anordna tavlingen, vilket gor att styrelsen avvaktar utvecklingen. 
c) En fraga vad som hinder med fragan om en framtida grustikt. 

Det stalldes en fniga om vad som bander nar det galler den foreslagna 
grustakten. Willy Skjeggerud svarade att det har funnits en mojlighet att lamna 
yttrande (sista dag 23-08-30). Darefter iar vi avvakta ett beslu4 som kan vara 
positivt eller negativt. Det kan ocksa innehalla ett krav paytterligare utredning. 
En :fraga stalldes ocksa om omfattningen av arbetet vid grustiikten. Willys svar 
var, att nar det galler arbetet vid krossen handlar det om storleken en vecka per 
ar. Analysen om ev. stomingar ljudmassigt har enligt Willy, givit lugnande 
besked. Slutligen meddelade Willy, att den moran, som det galler ger ett mycket 
bragrus. 

§ 21 Ordinarie roreningsstimmans avslotande 
Motesordforande Lars Wiklund tackade de narvarande for visat intresse och 
stamman avslutades. 

~ ' 
Lars Wiklund motesordf) 

Gerd Svensson (just) 


